
Mötespunkter  

1. Mötet 
2.  öppnades. 
3. Val av mötesordförande Tonny Svensson  
4. Val av mötessekreterare Marie Sundberg 
5. Ej närvarande. Sven Secher, Mats Gransell och Arne B Ohlsson 
6. Godkännande av mötespunkter. 
7. Ekonomi  
8. Vägunderhåll och restaurering 
9. Städdag för i vår  
10. Belysning  
11. Mötet avslutades  

 
Mötesanteckningar telefonmöte / protokoll nr 39 
ADELSÖ Sättra samfällighetsförening GA:1, ”Vägföreningen” 
Organisationsnummer 717913–3884   
Datum 2018-04-10 klockan 16  
Deltagare: Tonny Svensson, Marie Sundberg 
 
1 Mötet öppnades 
2 Tonny Svensson ledde mötet 
3 Marie Sundberg förde mötesanteckningar 
4 Frånvarande: Styrelsens tredje ordinarie ledamot anmälde sent förhinder  
varför mötet i stället hölls på telefon.  
5 Ekonomi 
Föreningens tillfällige kassör fortsätter sitt arbete och har gjort sitt andra utskick av skickat  
avgiftsavier. 
Det ekonomiska utfallet hittills i år följer i stort sett budget med en avvikelse för höstens 
upprustning av belysningen bort till Hagen.  
Sökandet efter en kassör inom föreningen som kan ta vid halvårsskiftet fortsätter.  
En rad ägar- och användningsförändringar har skett under hösten och vintern, såsom 
Sjövillan, Skogsvillan, på Storgårdsvägen och på Bygatan.  
Lantmäteriet arbetar också på att stycka av ytterligare ett par tomter på Storgårdsvägen. 
Sammantaget kan det betyda att en ny anmälan till Lantmäteriet kan bli ekonomiskt 
försvarbar under vår/sommar för att ändra andelstalen till nästa stämma.  
6 Vägunderhåll 
 Vägarna ser förhållandevis bra ut efter vintern. Potthål vid infarten har fyllts igen med grus. 
Sladdning av vägarna ska göras men det är fortfarande för torrt.  Arbetet med att ta fram en 
plan för en långsiktig renovering av vägarna pågår och ska redovisas vid styrelsemötet den 4 
september.  
7 Belysning 
Det nya kabelbrottet mellan infarten och skogsvillan ska åtgärdas under våren. Styrelsen 
väntar på ett kostnadsförslag från Mats. 
 
 
 
Tonny Svensson   Marie Sundberg 


